

校友消息 ALUMNI NEWS

本院校友獲委任為特區政府主要官員

College Alumni Appointed as Principal Officials of the HKSAR Government

本院校友吳克儉先生（76/社工）（左圖）及白韞六先生（77/生化）（右圖）分別獲委任為香港特別行政區第四屆政府的教育局局長及廉政專員。本院同仁謹致以衷心祝賀！

College alumni, Mr Ng Hak-kim (76/SOWK) (left picture) and Mr Peh Yun-lu (77/BCHE) (right picture) have been appointed as the Secretary for Education and the Commissioner, Independent Commission Against Corruption of the fourth term of the Hong Kong Special Administrative Region Government respectively. Our heartfelt congratulations to Mr Ng and Mr Peh!



本院校友獲香港教育學院榮譽院士銜 College Alumnus Conferred HKIEd Honorary Fellowship

本院校友吳克儉先生（76/社工）獲香港教育學院頒授榮譽院士銜，以表揚其卓越成就及對社會之貢獻。本院同仁謹致賀忱！

College alumnus, Mr Ng Hak-kim (76/SOWK) has been named Honorary Fellows by The Hong Kong Institute of Education, in recognition of his remarkable accomplishments to educational development and the betterment of society. Our warmest congratulations to Mr Ng!

本院校友獲任太平紳士 College Alumni Appointed as Justices of the Peace

本院校友徐志雄先生（78/生化）、邱誠武先生（82/生化）及蔡美儀醫生（90/醫學）獲香港特別行政區政府委任為太平紳士。本院同仁謹致以衷心祝賀！

College alumni, Mr Tsui Chi-hung (78/BCHE), Mr Yau Shing-mu (82/BCHE) and Dr Choi Mei-yee (90/MEDU) were appointed as Justices of the Peace by the HKSAR Government. Our heartfelt congratulations to all of them!

本院校友獲世界經濟論壇選為「全球青年領袖」 College Alumnus Named Young Global Leader by World Economic Forum

本院校友盧思聘先生（96/政政）獲世界經濟論壇選為 2012 年度「全球青年領袖」，躋身全球 192 名青年領袖之列，也是來自香港及內地非牟利界別的唯一當選人。本院同仁謹致賀忱！

College alumnus, Mr Lo Sze-ping (96/GPAD) has been elected as a Young Global Leader for 2012 by the World Economic Forum. Mr Lo is the only honoree from Hong Kong and Mainland China's non-profit sector among 192 young leaders from all around the world. Our warmest congratulations to Mr Lo!

書院校友會午間茶敘 UC Alumni Association Luncheon Talk

書院校友會於 2012 年 5 月 12 日舉行「午間茶敘」，並邀得本院校友中大精神科學系榮潤國教授（86/醫學）主講「在香港常見的睡眠問題」。

UC Alumni Association organised a luncheon talk on 12 May 2012. College alumnus, Professor Wing Yun-kwok (86/MEDU) of the Department of Psychiatry, CUHK was invited to give a talk on "Common Sleeping Problem in Hong Kong".



書院校友會會員招募 UC Alumni Association: Call for Membership

2011 至 2012 年度應屆畢業同學倘於 2012 年 12 月 31 日期間加入聯合書院校友會，即可享終身會籍半價優惠（即港幣二百五十元正），機會難逢，入會從速。入會表格可於以下校友會網頁下載：<http://www.ucaa.org.hk>

查詢請致電 3943 8654 或 3943 7582 與本院學生輔導處陸敏兒女士或吳寶珊女士聯絡。

Students of 2011-2012 graduating class who join the College Alumni Association on or before 31 December 2012 can enjoy a 50% discount on the life membership fee (i.e. HK\$250). Application forms are downloadable from the webpage of United College Alumni Association: <http://www.ucaa.org.hk>

For details, please contact Ms Amy M Y Luk at 3943 8654 or Ms Iris P S Ng of the College Dean of Students' Office at 3943 7582.